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P R O T O K Ó Ł NR L/17 

z sesji Rady Miejskiej w Kożuchowie 

odbytej w dniu 28 listopada 2017 roku 

pod przewodnictwem Przewodniczącego Rady Miejskiej 

Ireneusza Drzewieckiego 

W sesji uczestniczyło 14 radnych na stan 15. 

Lista obecności w załączeniu. 

 

Ponadto w sesji uczestniczyli: 

1/ Jagasek Paweł    - Burmistrz Kożuchowa 

2/ Zwolińska Magdalena   - Sekretarz Gminy 

3/ Rajewska – Jaworowicz Joanna - Skarbnik Gminy 

4/ Szczepankiewicz Katarzyna  - Radca Prawny 

5/ Kierownicy wydziałów, sołtysi, zaproszeni goście. /Lista obecności w załączeniu/ 

 

Do pkt. 1. 

Otwarcia sesji o godz. 15.00 dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej Drzewiecki Ireneusz, 

witając radnych oraz gości. Stwierdził prawomocność obrad. 

Następnie podziękował radnej Halinie Perdian oraz pracownikom tut. Urzędu Łukaszowi Kortz 

oraz Damianowi Kwaśnik za reprezentowanie pocztu sztandarowego podczas obchodów Dnia 

Niepodległości w dniu 11 Listopada br.  

  

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i przedstawienie porządku obrad. 

2. Funkcjonowanie instytucji i służb odpowiedzialnych za bezpieczeństwo publiczne w Gminie 

Kożuchów: 

- Policja, 

- Straż Miejska, 

- Państwowa Straż Pożarna i Ochotnicza Straż Pożarna. 

3. Sprawozdanie z prac Burmistrza między sesjami. 

4. Interpelacje, wnioski i oświadczenia.  

5. Podjęcie uchwał w sprawach: 
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5.1. przyjęcia dotacji z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej 

w Zielonej Górze. /numer druku L/1/17/ 

5.2. Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w Gminie Kożuchów na 

2018 rok. /numer druku L/2/17/ 

5.3.  stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej nr 1 im. 

Bolesława Krzywoustego w Kożuchowie w ośmioletnią Szkołę Podstawową nr 1 im. Bolesława 

Krzywoustego w Kożuchowie. /numer druku L/3/17/ 

5.4. stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej nr 2 

w Kożuchowie w ośmioletnią Szkołę Podstawową nr 2 w Kożuchowie. /numer druku L/4/17/ 

5.5. stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej w 

Mirocinie Dolnym w ośmioletnią Szkołę Podstawową w Mirocinie Dolnym. /numer druku 

L/5/17/ 

5.6. Programu współpracy w 2018 roku Gminy Kożuchów z organizacjami pozarządowymi 

i innymi podmiotami. /numer druku L/6/17/ 

5.7. wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy 

dzierżawy. /numer druku L/7/17/ 

5.8. zmieniającej uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Nowosolskiego 

na zadanie inwestycyjne związane z zakupem ambulansu dla WS SP ZOZ w Nowej Soli. /numer 

druku L/8/17/ 

5.9. zmiany uchwały budżetowej Gminy Kożuchów na 2017 roku. /numer druku L/9/17/ 

6. Sprawy różne. 

7. Przyjęcie protokołu z sesji Rady Miejskiej nr XLIX. 

8. Zamknięcie obrad sesji. 

Proponowany porządek obrad po wprowadzonych zmianach: 

1. Otwarcie sesji i przedstawienie porządku obrad. 

2. Funkcjonowanie instytucji i służb odpowiedzialnych za bezpieczeństwo publiczne w Gminie 

Kożuchów: 

- Policja, 

- Straż Miejska, 

- Państwowa Straż Pożarna i Ochotnicza Straż Pożarna. 
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3. Sprawozdanie z prac Burmistrza między sesjami. 

4. Interpelacje, wnioski i oświadczenia.  

5. Podjęcie uchwał w sprawach: 

5.1. przyjęcia dotacji z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej 

w Zielonej Górze. /numer druku L/1/17/ 

5.2. Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w Gminie Kożuchów na 

2018 rok. /numer druku L/2/17/ 

5.3.  stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej nr 1 im. 

Bolesława Krzywoustego w Kożuchowie w ośmioletnią Szkołę Podstawową nr 1 im. Bolesława 

Krzywoustego w Kożuchowie. /numer druku L/3/17/ 

5.4. stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej nr 2 

w Kożuchowie w ośmioletnią Szkołę Podstawową nr 2 w Kożuchowie. /numer druku L/4/17/ 

5.5. stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej 

w Mirocinie Dolnym w ośmioletnią Szkołę Podstawową w Mirocinie Dolnym. /numer druku 

L/5/17/ 

5.6. Programu współpracy w 2018 roku Gminy Kożuchów z organizacjami pozarządowymi 

i innymi podmiotami. /numer druku L/6/17/ 

5.7. wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy 

dzierżawy. /numer druku L/7/17/ 

5.8. zmieniającej uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Nowosolskiego 

na zadanie inwestycyjne związane z zakupem ambulansu dla WS SP ZOZ w Nowej Soli. /numer 

druku L/8/17/ 

5.9. zmiany uchwały budżetowej Gminy Kożuchów na 2017 roku. /numer druku L/9/17/ 

5.10. nieodpłatnego nabycia lokalu mieszkalnego na mienie Gminy Kożuchów. /numer druku 

L/10/17/ 

5.11. uzgodnienia przeprowadzenia badań naukowych na głazie narzutowym „Czarci Kamień”, 

stanowiący pomnik przyrody. /numer druku L/11/17/ 

5.12. zmieniającej uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kożuchów na 

lata 2017 – 2030. /numer druku L/12/17/ 

5.13. zmieniającej uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu 

Nowosolskiego na zadanie inwestycyjne pn. „Przebudowa drogi powiatowej nr 1044F Nowe 

Żabno – Drwalewice. /numer druku L/13/17/ 
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6. Sprawy różne. 

7. Przyjęcie protokołu z sesji Rady Miejskiej nr XLIX. 

8. Zamknięcie obrad sesji. 

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. /za – 10/ 

Podczas głosowania obecnych 10 radnych na stan 15. 

Do pkt. 2. 

Drzewiecki Ireneusz - Przewodniczący Rady Miejskiej, otworzył dyskusję. 

Rotarska Ewa – Komendant Komisariatu Policji w Kożuchowie, przedstawiła informację 

w zakresie funkcjonowania instytucji i służb odpowiedzialnych za bezpieczeństwo publiczne 

w Gminie Kożuchów, dotyczącą funkcjonowania Komisariatu Policji w Kożuchowie. 

/Informacja w załączeniu/ 

Lewandowski Tomasz – Zastępca Dowódcy Jednostki Ratowniczo – Gaśniczej w Nowej Soli, 

przedstawił informację w zakresie funkcjonowania instytucji i służb odpowiedzialnych za 

bezpieczeństwo publiczne w Gminie Kożuchów, dotyczącą funkcjonowania Państwowej Straży 

Pożarnej na terenie Gminy Kożuchów. /Informacja w załączeniu/ 

Werłos Mariusz – Komendant Gminny Ochrony Ppoż., przedstawił informację w zakresie 

funkcjonowania instytucji i służb odpowiedzialnych za bezpieczeństwo publiczne w Gminie 

Kożuchów, dotyczącą ochrony przeciw pożarowej na terenie Gminy Kożuchów. /Informacja 

w załączeniu/ 

Budakowski Robert – strażnik Straży Miejskiej w Kożuchowie, przedstawił informację 

w zakresie funkcjonowania instytucji i służb odpowiedzialnych za bezpieczeństwo publiczne 

w Gminie Kożuchów, dotyczącą funkcjonowania Straży Miejskiej w Kożuchowie. /Informacja 

w załączeniu/ 

W dyskusji udział wzięli: Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, 

Niezgodzki Jacek – radny Rady Miejskiej, Rotarska Ewa – Komendant Komisariatu Policji 

w Kożuchowie, Brzezińska Barbara – radna Rady Miejskiej, Lewandowski Tomasz – Zastępca 

Dowódcy Jednostki Ratowniczo – Gaśniczej w Nowej Soli, Jakóbczak Tomasz – radny Rady 

Miejskiej, Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej, Jagasek Paweł - Burmistrz 

Kożuchowa, Perdian Halina – radna Rady Miejskiej, Michalak Adrian – OSP Studzieniec, 

Werłos Mariusz – Komendant Gminny Ochrony Ppoż., Budakowski Robert – strażnik Straży 
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Miejskiej w Kożuchowie. 

Podczas dyskusji omówiono m. in. planowany koszt budowy nowego Komisariatu Policji 

w Kożuchowie, godziny otwarcia przyszłego Komisariatu Policji w Kożuchowie, zapytano czy 

powstanie zaplecze sportowe w nowym Komisariacie Policji w Kożuchowie, zapytano 

o najczęstsze problemy w środowisku mieszkańców Gminy Kożuchów, podziękowano 

Jednostkom Ochotniczych Straży Pożarnych w Broniszowie oraz Studzieńcu za szybką reakcję 

podczas gaszenia pożaru w miejscowości Broniszów, zwrócono uwagę na brak hydrantu 

w miejscowości Czciradz przy wytwórni Pelletu, gdzie niedawno był pożar, zwrócono uwagę na 

brak możliwości wykrycia fałszywych alarmów pożarowych, omówiono funkcjonowanie nowo 

zakupionego agregatu prądotwórczego.  

Na zakończenie dyskusji Burmistrz Kożuchowa podziękował wszystkim obecnym jednostkom za 

pomoc w pełnieniu obowiązku utrzymania bezpieczeństwa na terenie Gminy Kożuchów oraz 

podsumował dyskusję.  

Drzewiecki Ireneusz - Przewodniczący Rady Miejskiej, zamknął dyskusję. 

Do pkt. 3. 

Jagasek Paweł - Burmistrz Kożuchowa, przedstawił sprawozdanie z prac Burmistrza między 

sesjami. Następnie przedstawił zestawienie odpowiedzi na interpelacje, wnioski i oświadczenia 

zgłoszone podczas sesji Rady Miejskiej w dniu 26 października br. /Informacja w załączeniu/ 

Do pkt. 4. 

Drzewiecki Ireneusz - Przewodniczący Rady Miejskiej, poprosił radnych Rady Miejskiej 

w Kożuchowie o składanie interpelacji, wniosków i oświadczeń w formie ustnej lub pisemnej. 

Następnie otworzył dyskusję. 

W dyskusji udział wzięli: Brzezińska Barbara – radna Rady Miejskiej, Jagasek Paweł - 

Burmistrz Kożuchowa, Wajman Grzegorz – radny Rady Miejskiej, Zieliński Henryk – 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, Stanisławska Aleksandra – Kierownik Wydz. Oświaty, 

Kultury i Sportu, Rajewska – Jaworowicz Joanna- Skarbnik Gminy, Jakóbczak Tomasz – radny 

Rady Miejskiej, Szukiełowicz Zdzisław – radny Rady Miejskiej, Niezgodzki Jacek – radny Rady 

Miejskiej, Walczak Tomasz – radny Rady Miejskiej.  
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Podczas dyskusji Wajman Grzegorz – radny Rady Miejskiej zgłosił ustnie wniosek 

w sprawie zamontowania progów zwalniających przy ulicy Młynarskiej w Kożuchowie.  

Następnie Zieliński Henryk – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej zapytał, czy Gmina 

Kożuchów brała udział w rządowym programie wyposażenia gabinetów profilaktyki zdrowotnej 

w szkołach. Stanisławska Aleksandra - Kierownik Wydz. Oświaty, Kultury i Sportu, oznajmiła 

że wszystkie szkoły z terenu Gminy Kożuchów brały udział w programie i wszystkie otrzymały 

dofinansowanie. Następnie Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej poprosił o uzupełnienie 

brakujących nazw dróg wewnętrznych na terenie miasta oraz zapytał, czy w związku ze zmianą 

przepisów o podatkach i opłatach lokalnych będzie wprowadzony obowiązek sprawozdawczości 

oraz inne elementy. 

Szukiełowicz Zdzisław zgłosił ustnie wniosek w sprawie zamontowania progów 

zwalniających przy ulicy Daszyńskiego w Kożuchowie. Następnie omówiono brak 

przestrzegania przepisów ruchu drogowego na kożuchowskim rynku.  

Drzewiecki Ireneusz - Przewodniczący Rady Miejskiej, zamknął dyskusję. 

Interpelacje radnych Rady Miejskiej złożone podczas sesji Rady Miejskiej 

w Kożuchowie: 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej 

cyt.: 

1. „Proszę, o rozważenie możliwości wprowadzenia ruchu jednokierunkowego na drodze przy 

ul. Kościuszki na odcinku od skrzyżowania z drogą przy ul. Kraszewskiego do skrzyżowania 

z drogą przy ul. Koszarowej. Wzdłuż ul. Kościuszki na długim odcinku drogi po jednej stronie 

parkowane są auta, co w znacznej mierze utrudnia ruch dwukierunkowy, często powoduje 

w przypadku mijania się dwóch pojazdów zjazd jednego z nich na chodnik. Wniosek na prośbę 

mieszkańców.”. 

2. „Na wniosek mieszkańców Pl. Targowego proszę o założenie lampy oświetleniowej na jednym 

z dostępnych tam słupów energetycznych. Słup oznaczony nr 540/52, położony na działce nr 124, 

obręb 2 oraz słup oznaczony nr 540/53, położony na działce nr 24/11, obręb 2 (oświetlenie placu 

z garażami).”. 

3. „Na wniosek mieszkańców budynków położonych przy ul. Garbarskiej, proszę o oznakowanie 

(np. poziome) uniemożliwiające parkowanie aut na wybudowanych wjazdach do planowanego 
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parkingu u zbiegu ul. Zielonogórskiej i Garbarskiej. Parkujące auta w w/w miejscach 

uniemożliwiają poruszanie się chodnikiem.”. 

4. „Proszę o postawienie ławki, a także rozważenie ewentualnego dostawienia wiaty 

przystankowej (czasowo) w miejscu obecnie funkcjonującego przystanku autobusowego od strony 

ul. Szprotawskiej. Do czasu oddania do użytku budowanego lokalnego centrum obsługi 

pasażerów. Sprawa zgłaszana przez mieszkańców.”. 

Jelinek Marcin - Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej 

cyt.: 

5. „W związku z pojawiającymi się informacjami w mediach, na temat spraw związanych 

z wykonaniem pokrycia dachowego na Zamku w Kożuchowie, proszę o informacje, czy zostało 

złożone oficjalne zawiadomienie do prokuratury, jeżeli tak to, czy w  sprawie, czy przeciwko 

konkretnej osobie?”.  

6. „Proszę informacje na temat dalszych czynności związanych z wykonywanymi audytami 

inwestycji, jakie zostały zlecone przez Burmistrza Kożuchowa, tuż po objęciu urzędu, (audyty były 

dokonywane w roku 2015, dotyczyły m.in. ul. Kraszewskiego). Czy ostatecznie wobec 

kogokolwiek na podstawie stwierdzonych ewentualnych nieprawidłowości zostały wyciągnięte 

jakiekolwiek konsekwencje, jeżeli tak to jakie? Jeżeli nie to dlaczego? Bowiem sprawa 

interesowała wielu mieszkańców, jednak w pewnym momencie przestały docierać jakiekolwiek 

informacje w tym zakresie. Proszę o przypomnienie ostatecznej kwoty na rzeczy firmy 

zewnętrznej, która wykonała ww. audyty.”. 

7. „Proszę o informację w zakresie planowanego w przyszłości remontu drogi w miejscowości 

Dziadoszyce. Z informacji jakie zostały mi przekazane wynika, że kilkakrotnie było ze strony rady 

sołeckiej wsi składane pismo w tej sprawie, były ze strony tut. Urzędu zapewnienia o remoncie. 

Na jakim etapie jest ww. sprawa?”. 

 

Brzezińska Barbara – radna Rady Miejskiej 

cyt.:  

8. „Wnoszę o przekazanie informacji na temat możliwości uczestniczenia w rządowym programie 

„Mieszkanie Plus”. Program ma pomóc gminom w walce z brakiem mieszkań. Jednym z jego 

elementów jest budowa mieszkań dla osób, które mają zbyt małe dochody lub nie mogą dostać 

kredytu, aby kupić mieszkanie na rynku komercyjnym. Wygląda to tak, że samorząd i BGK 
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Nieruchomości zawiązują spółkę, Gmina wnosi aportem uzbrojoną działkę pod budownictwo 

mieszkaniowe, partner finansuje budowę. Inwestycja ma być spłacona z czynszu lokatorów. 

Pytanie – czy gmina zamierza skorzystać z istniejącego budynku pokoszarowego, czy bierze pod 

uwagę inną lokalizację? Jakie są szanse na pozytywne zakończenie starań naszej gminy?”. 

Grzelak Dorota - radna Rady Miejskiej 

cyt.:  

9. „Wnioskuję o usunięcie znaku drogowego „ulica jednokierunkowa”, stojącego przy 

ul. Klasztornej 4 (Bank Spółdzielczy w Kożuchowie). Powyższy znak utrudnia wjazd i wyjazd na 

posesję BS Kożuchów pracownikom Banku. Taki sam znak znajduje się również na początku 

ul. Klasztornej (róg ul. Legnickiej i ul. Klasztornej).”. 

Jakóbczak Tomasz – radny Rady Miejskiej  

cyt.:  

10. „Wyjaśnienie sprawy wywłaszczenia terenów przyległych przy „Kożusznej”.”. 

11. „Wykonanie hydrantów w pobliżu Producenta Peletu w Czciradzu. Zagrożenie – 

przeciwpożarowe i wyjaśnienie dlaczego istnieje taki stan rzeczy.”. 

Pikulski Adrian – radny Rady Miejskiej 

cyt.:  

12. „Proszę o przedstawienie informacji, na temat samochodu pożarniczego Żuk OSP Mirocin 

Górny. Kto jest właścicielem auta, czy gmina, czy stowarzyszenie OSP oraz ile kosztuje gminę 

roczne utrzymanie i eksploatacja pojazdu oraz jaki to auto ma wpływa na zabezpieczenie 

pożarnicze gminy.”. 

Walczak Tomasz – radny Rady Miejskiej 

cyt.:  

13. „Ul. Głogowska – uszczelnienie nawierzchni (duże dziury w drodze).”. 

14. „Ul. Polna – uszkodzony słup energetyczny po kolizji samochodowej. Od pół roku grozi 

przechyleniu.”. 

15. „Ul. Szprotawska – koło wieży cieśnień zamontować hydrant do tankowania samochodów 

strażackich (podczas braku prądu w mieście).”. 

16. „Ochotnicza Straż Pożarna w Kożuchowie zwraca się z prośbą o przeprowadzenie przeglądu 

budynku remizy strażackiej po okresie dwuletnim.”. 



9 

 

 

Do pkt. 5. 

Jagasek Paweł - Burmistrz Kożuchowa, złożył wniosek o wprowadzenie do porządku obrad 

następujących projektów uchwał w sprawach: 

- nieodpłatnego nabycia lokalu mieszkalnego na mienie Gminy Kożuchów. /numer druku 

L/10/17/ 

Projekt uchwały został przyjęty do porządku obrad większością głosów. /za- 13, przeciw- 0, 

wstrzymało się od głosu- 1, nie głosowało- 0/ 

- uzgodnienia przeprowadzenia badań naukowych na głazie narzutowym „Czarci Kamień”, 

stanowiący pomnik przyrody. /numer druku L/11/17/ 

Projekt uchwały został przyjęty do porządku obrad większością głosów. /za- 13, przeciw- 1, 

wstrzymało się od głosu- 0, nie głosowało- 0/ 

- zmieniającej uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kożuchów na lata 

2017 – 2030. /numer druku L/12/17/ 

Projekt uchwały został przyjęty do porządku obrad większością głosów. /za- 13, przeciw- 0, 

wstrzymało się od głosu- 1, nie głosowało- 0/ 

- zmieniającej uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Nowosolskiego na 

zadanie inwestycyjne pn. „Przebudowa drogi powiatowej nr 1044F Nowe Żabno – Drwalewice. 

/numer druku L/13/17/ 

Projekt uchwały został przyjęty do porządku obrad większością głosów. /za- 13, przeciw- 1, 

wstrzymało się od głosu- 0, nie głosowało- 0/ 

 

Do pkt. 5.1. 

Jagasek Paweł - Burmistrz Kożuchowa, przedstawił projekt uchwały w sprawie przyjęcia dotacji 

z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Zielonej Górze. 

/numer druku L/1/17/ 

       W dyskusji udział wzięli: Niezgodzki Jacek – radny Rady Miejskiej, Jagasek Paweł - 

Burmistrz Kożuchowa. 

Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały w sprawie 

przyjęcia dotacji z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej 

w Zielonej Górze. /numer druku L/1/17/ 
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Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. /za- 14/  

Podczas głosowania obecnych 14 radnych na stan 15. 

Do pkt. 5.2. 

Jagasek Paweł - Burmistrz Kożuchowa, przedstawił projekt uchwały w sprawie Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w Gminie Kożuchów na 2018 rok. 

/numer druku L/2a/17/ 

        W dyskusji udział wzięli: Brzezińska Barbara – radna Rady Miejskiej, Skiba Marta – 

Ośrodek Pomocy Społecznej, Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej.  

Jelinek Marcin - Wiceprzewodniczący Rady, odczytał projekt uchwały w sprawie Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w Gminie Kożuchów na 2018 rok. 

/numer druku L/2a/17/ 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. /za- 14/  

Podczas głosowania obecnych 14 radnych na stan 15. 

Do pkt. 5.3. 

Jagasek Paweł - Burmistrz Kożuchowa, przedstawił projekt uchwały w sprawie stwierdzenia 

przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej nr 1 im. Bolesława 

Krzywoustego w Kożuchowie w ośmioletnią Szkołę Podstawową nr 1 im. Bolesława 

Krzywoustego w Kożuchowie. /numer druku L/3/17/ 

Jelinek Marcin - Wiceprzewodniczący Rady, odczytał projekt uchwały w sprawie stwierdzenia 

przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej nr 1 im. Bolesława 

Krzywoustego w Kożuchowie w ośmioletnią Szkołę Podstawową nr 1 im. Bolesława 

Krzywoustego w Kożuchowie. /numer druku L/3/17/ 

       W dyskusji udział wzięli: Jakóbczak Tomasz – radny Rady Miejskiej, Jagasek Paweł - 

Burmistrz Kożuchowa, Stanisławska Aleksandra – Kierownik Wydz. Oświaty, Kultury i Sportu, 

Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej. 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. /za- 14/  

Podczas głosowania obecnych 14 radnych na stan 15. 

Do pkt. 5.4. 

Jagasek Paweł - Burmistrz Kożuchowa, przedstawił projekt uchwały w sprawie stwierdzenia 

przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej nr 2 w Kożuchowie 
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w ośmioletnią Szkołę Podstawową nr 2 w Kożuchowie. /numer druku L/4a/17/ 

Jelinek Marcin - Wiceprzewodniczący Rady, odczytał projekt uchwały w sprawie stwierdzenia 

przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej nr 2 w Kożuchowie 

w ośmioletnią Szkołę Podstawową nr 2 w Kożuchowie. /numer druku L/4a/17/ 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. /za- 14/  

Podczas głosowania obecnych 14 radnych na stan 15. 

Do pkt. 5.5. 

Jagasek Paweł - Burmistrz Kożuchowa, przedstawił projekt uchwały w sprawie stwierdzenia 

przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej w Mirocinie Dolnym 

w ośmioletnią Szkołę Podstawową w Mirocinie Dolnym. /numer druku L/5/17/ 

Jelinek Marcin - Wiceprzewodniczący Rady, odczytał projekt uchwały w sprawie stwierdzenia 

przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej w Mirocinie Dolnym 

w ośmioletnią Szkołę Podstawową w Mirocinie Dolnym. /numer druku L/5/17/ 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. /za- 14/  

Podczas głosowania obecnych 14 radnych na stan 15. 

Do pkt. 5.6. 

Jagasek Paweł - Burmistrz Kożuchowa, przedstawił projekt uchwały w sprawie Programu 

współpracy w 2018 roku Gminy Kożuchów z organizacjami pozarządowymi i innymi 

podmiotami. /numer druku L/6/17/ 

       W dyskusji udział wzięli: Drzewiecki Ireneusz - Przewodniczący Rady Miejskiej, 

Stanisławska Aleksandra – Kierownik Wydz. Oświaty, Kultury i Sportu, Brzezińska Barbara – 

radna Rady Miejskiej, Jagasek Paweł - Burmistrz Kożuchowa, Raczykowski Krzysztof – sołtys 

Sołectwa Mirocin Dolny. 

Jelinek Marcin - Wiceprzewodniczący Rady, odczytał projekt uchwały w sprawie Programu 

współpracy w 2018 roku Gminy Kożuchów z organizacjami pozarządowymi i innymi 

podmiotami. /numer druku L/6/17/ 

Projekt uchwały został przyjęty większością głosów. /za- 13, przeciw- 0, wstrzymało się od 

głosu- 1, nie głosowało- 0/ 

Podczas głosowania obecnych 14 radnych na stan 15. 
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Do pkt. 5.7. 

Jagasek Paweł - Burmistrz Kożuchowa, przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia 

zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy. /numer 

druku L/7/17/ 

Jelinek Marcin - Wiceprzewodniczący Rady, odczytał projekt uchwały w sprawie wyrażenia 

zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy. /numer 

druku L/7/17/ 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. /za- 14/  

Podczas głosowania obecnych 14 radnych na stan 15. 

Do pkt. 5.8. 

Jagasek Paweł - Burmistrz Kożuchowa, przedstawił projekt uchwały w sprawie zmieniającej 

uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Nowosolskiego na zadanie 

inwestycyjne związane z zakupem ambulansu dla WS SP ZOZ w Nowej Soli. /numer druku 

L/8/17/ 

Jelinek Marcin - Wiceprzewodniczący Rady, odczytał projekt uchwały w sprawie zmieniającej 

uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Nowosolskiego na zadanie 

inwestycyjne związane z zakupem ambulansu dla WS SP ZOZ w Nowej Soli. /numer druku 

L/8/17/ 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. /za- 14/  

Podczas głosowania obecnych 14 radnych na stan 15. 

Do pkt. 5.9. 

Rajewska – Jaworowicz Joanna – Skarbnik Gminy, przedstawiła projekt uchwały w sprawie 

zmiany uchwały budżetowej Gminy Kożuchów na 2017 roku. /numer druku L/9/17/ 

       W dyskusji udział wzięli: Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej, Jagasek 

Paweł - Burmistrz Kożuchowa, Jakóbczak Tomasz – radny Rady Miejskiej, Jelinek Marcin - 

Wiceprzewodniczący Rady. 

Jelinek Marcin - Wiceprzewodniczący Rady, odczytał projekt uchwały w sprawie zmiany 

uchwały budżetowej Gminy Kożuchów na 2017 roku. /numer druku L/9/17/ 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. /za- 14/  

Podczas głosowania obecnych 14 radnych na stan 15. 
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Do pkt. 5.10. 

Jagasek Paweł - Burmistrz Kożuchowa, przedstawił projekt uchwały w sprawie nieodpłatnego 

nabycia lokalu mieszkalnego na mienie Gminy Kożuchów. /numer druku L/10/17/ 

       W dyskusji udział wzięli: Drzewiecki Ireneusz - Przewodniczący Rady Miejskiej, Jagasek 

Paweł - Burmistrz Kożuchowa, Zieliński Henryk – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej. 

Jelinek Marcin - Wiceprzewodniczący Rady, odczytał projekt uchwały w sprawie nieodpłatnego 

nabycia lokalu mieszkalnego na mienie Gminy Kożuchów. /numer druku L/10/17/ 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. /za- 14/  

Podczas głosowania obecnych 14 radnych na stan 15. 

Do pkt. 5.11. 

Jagasek Paweł - Burmistrz Kożuchowa, przedstawił projekt uchwały w sprawie uzgodnienia 

przeprowadzenia badań naukowych na głazie narzutowym „Czarci Kamień”, stanowiący pomnik 

przyrody. /numer druku L/11/17/ 

Jelinek Marcin - Wiceprzewodniczący Rady, odczytał projekt uchwały w sprawie uzgodnienia 

przeprowadzenia badań naukowych na głazie narzutowym „Czarci Kamień”, stanowiący pomnik 

przyrody. /numer druku L/11/17/ 

Projekt uchwały został przyjęty większością głosów. /za- 13, przeciw- 0, wstrzymało się od 

głosu- 1, nie głosowało- 0/ 

Podczas głosowania obecnych 14 radnych na stan 15. 

Do pkt. 5.12. 

Rajewska – Jaworowicz Joanna – Skarbnik Gminy, przedstawiła projekt uchwały w sprawie 

zmieniającej uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kożuchów na lata 

2017 – 2030. /numer druku L/12/17/ 

Jelinek Marcin - Wiceprzewodniczący Rady, odczytał projekt uchwały w sprawie zmieniającej 

uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kożuchów na lata 2017 – 2030. 

/numer druku L/12/17/ 

Projekt uchwały został przyjęty większością głosów. /za- 12, przeciw- 0, wstrzymało się od 

głosu- 2, nie głosowało- 0/ 

Podczas głosowania obecnych 14 radnych na stan 15. 
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Do pkt. 5.13. 

Jagasek Paweł - Burmistrz Kożuchowa, przedstawił projekt uchwały w sprawie zmieniającej 

uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Nowosolskiego na zadanie 

inwestycyjne pn. „Przebudowa drogi powiatowej nr 1044F Nowe Żabno – Drwalewice. /numer 

druku L/13/17/ 

Jelinek Marcin - Wiceprzewodniczący Rady, odczytał projekt uchwały w sprawie zmieniającej 

uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Nowosolskiego na zadanie 

inwestycyjne pn. „Przebudowa drogi powiatowej nr 1044F Nowe Żabno – Drwalewice. /numer 

druku L/13/17/ 

Projekt uchwały został przyjęty większością głosów. /za- 12, przeciw- 0, wstrzymało się od 

głosu- 2, nie głosowało- 0/ 

Podczas głosowania obecnych 14 radnych na stan 15. 

Do pkt. 6. 

Drzewiecki Ireneusz - Przewodniczący Rady Miejskiej, otworzył dyskusję. 

 W dyskusji udział wzięli: Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa, Drzewiecki Ireneusz – 

Przewodniczący Rady Miejskiej, Pikulski Adrian – radny Rady Miejskiej, Jakóbczak Tomasz – 

radny Rady Miejskiej, Trojanowski Sławomir – Prezes P.U.K. USKOM, Raczykowski Krzysztof – 

sołtys Sołectwa Mirocin Dolny, Niezgodzki Jacek – radny Rady Miejskiej, Dunas Henryk – radny 

Powiatu Nowosolskiego.  

Podczas dyskusji Burmistrz Kożuchowa poprosił o zwołanie sesji Rady Miejskiej 

dotyczącej uchwalenia budżetu Gminy Kożuchów na 2018 rok na dzień 14 grudnia br.  

Następnie zapytano o regulamin otrzymania dotacji na wybudowanie przydomowej 

oczyszczalni ścieków, omówiono utwardzenie dróg gruntowych na terenie Gminy Kożuchów, 

zapytano o zmiany przepisów dotyczących procedowania opłat za wodę przez tzw. regulatora, 

a nie przez radnych Rady Miejskiej, zapytano o mycie i dezynfekcję przydomowych pojemników 

na nieczystości, zapytano o modernizację wodociągów ujęcia wody Cisów – Stypułów oraz 

o technologię ozonowania wodociągów. 

Następnie Dunas Henryk - radny Powiatu Nowosolskiego zwrócił uwagę na 

nieprawidłowe utrzymanie czystości i zieleni na rondzie przy ulicy Szprotawskiej przez gwaranta 

wykonania drogi – Zarząd Dróg Wojewódzkich w Zielonej Górze.  
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Następnie zapytano o możliwość zamontowania choinki na kożuchowskim rynku na 

specjalnym stojaku, aby uniknąć uszkodzenia płyty chodnikowej. 

Drzewiecki Ireneusz - Przewodniczący Rady Miejskiej, zamknął dyskusję. 

 

Do pkt. 7. 

Protokół z sesji Rady Miejskiej Nr XLIX został przyjęty większością głosów. /za- 12, przeciw - 

0, wstrzymało się od głosowania - 2, nie głosowało - 0/ 

Do pkt. 8. 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej zamknął obrady dziękując 

wszystkim za udział w sesji. Sesję zakończono o godzinie 18:35. 

Zapis audio posiedzenia na płycie CD stanowi załącznik do protokołu.  

    Protokołowała                                            Przewodniczący Rady Miejskiej 

 Magdalena Ozgowicz       Ireneusz Drzewiecki 

 

 


